



National International Holding Co. K.P.S.C.
الشركة الوطنية الدولية القابضة ش.م.ك.ع

Date: 11/11/2024
Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer (CEO)
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Subject: Disclosure of material information

Dear Mr. Hamed
Reference to above subject, and CMA Bylaws—Module10, no. (7)- Article 5-4 for the year 2010, and its amendments – Law no. 72 for the year 2015

Kindly be informed that, number of NIH shareholders have requested an invitation for AGM, the request was dated 04/11/2024 and was received on Thursday, 07/11/2024.

The group of shareholders claimed % of ownership 25% of issued and paid-up capital of NIH company, but they failed to provide the actual number of shares held by each investor, or any other proof of ownership in the company.

After verification of the shareholder list, it was evident that the group of shareholders own less than 25% of the company share capital, moreover, some shareholders names are not in the company

التاريخ : 11/11/2024

السيد / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: إفصاح عن معلومه جوهريه

تحية طيبة و بعد،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، وإلى الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 م بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتعديلاته الصادرة بالقرار رقم (72) لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها،

يرجى العلم بأنه تقدم عدد من المساهمين بطلب إلى إدارة الشركة الوطنية الدولية القابضة وذلك بخصوص الدعوة لعقد جمعية عمومية عادية للشركة ، علماً بأن الكتاب مؤرخ بتاريخ 2024/11/04 وقد تم تسليمه في مقر الشركة يوم الخميس الموافق 2024/11/07

وقد ذكر الكتاب أن المساهمين الموقعين عليه يمتلكون نسبة 25% من رأس المال المصدر والمدفوع للشركة في حين أن الكتاب قد خلا من عدد الأسهم المملوكة لكل مساهم من الموقعين على الكتاب أو أي اثبات يفيد ملكية الموقعين لنسبة 25% ، وبعد مراجعة سجلات المساهمين اتضح أن الموقعين على الكتاب لا تصل نسبة ملكيتهم إلى 25% إضافة إلى وجود بعض



National International Holding Co. K.P.S.C.
الشركة الوطنية الدولية القابضة ش.م.ك.ع

shareholders list, their ownership could be through managed client portfolios.

The request for AGM invitation included the following agenda items

- 1- Discussing the company financial position of the company
- 2- Dissolving company BOD and electing new BOD members.

The company could not determine the proper % of ownership for the group of shareholders, and whether their % of ownership enable them to ask for AGM invitation, as per applicable laws. Therefore, the company asked the group of shareholders to provide evidence of their ownership of 25% of the company share capital, in order to proceed with the invitation for the AGM.

NIH will disclose the latest news once becomes available.

Impact of material information: Nill

Mamdouh A. EL Sherbiny

CEO & Board Member



الأسماء الغير واردة في سجل المساهمين والتي قد تكون ضمن حسابات الكترونية

وقد طالب الموقعين على الكتاب إدارة الشركة بالدعوة لجمعية عمومية عادية للنظر في جدول الأعمال التالي

1. مناقشة وضع الشركة المالي .

2. حل مجلس الإدارة وانتخاب مجلس إدارة

جديد.

وحيث لم تتمكن إدارة الشركة من تحديد النسبة المملوكة للموقعين وما إذا كانت تمكنهم من طلب الدعوة إلى عقد جمعية عمومية عادية من عدمه وفق إجراءات القانون ، لذلك فقد طالبت الشركة من الموقعين تقديم ما يفيد ملكيتهم %25

من رأس مال الشركة المصدر والمدفوع حتى تتمكن

إدارة الشركة من اتخاذ الاجراءات الرسمية وفق بنود

القانون

وستوافيكم إدارة الشركة بأية مستجدات في هذا الشأن .

أثر المعلومة الجوهرية: لا يوجد

ممدوح عبد الغنى الشربيني

الرئيس التنفيذي و عضو مجلس الادارة